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PROTOKÓŁ Nr 22/20 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 17 czerwca 2020 r. 

godz. 12.00 

 
 

Obecni na posiedzeniu KGKiM– 4 członków Komisji: 

 

1. Andrzej Grzyb  

2. Janusz Jarosz 

3. Regina Komorowska  

4. Wiesław Sobiechowski  
 

nieobecni na posiedzeniu KGKiM – 0 członków Komisji: 
 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej Wiesław Sobiechowski, który przedstawił proponowany porządek obrad: 

 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra- 55.2020 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna 

Góra na 2020 rok – 56.2020 

6. Zapoznanie się z pismem Przewodniczącego Rady Miasta do firmy ROKOM 

 o zabranie głosu na Sesji RM uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic: Parkowej, Wojska Polskiego, T. 

Kościuszki i M. Curie- Skłodowskiej w Kamiennej Górze- BRM.0012.6.6.2020 

7. Zapoznanie się z informacją dotyczącą umorzeń podatków w 2019 r. – 

BRM.0012.6.11.2020 
8. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta na wniosek Komisji – 

BRM.0003.36.2020 
9. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta na wniosek Komisji – 

BRM.0003.59.2020 
10. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta na wniosek Komisji – 

BRM.0003.63.2020 
 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie posiedzenia.  
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Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4.- 55.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła szczegółowo omówiła Skarbik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 1 do protokołu/.  

 

Przedstawiono w uchwale zmiany dotyczą dostosowania ogólnych wielkości 

planowanych dochodów i wydatków do aktualnego budżetu miasta na 2020 rok. 

Zwiększa się również limit wydatków na przedsięwzięcie pn: „Przebudowa drogi w ul. 

Papieża Jana Pawła II” w związku z uzyskaniem dofinansowania z Funduszu Dróg 

Samorządowych w wysokości 2 117 735, 90 zł w 2020 r. oraz na przedsięwzięcie pn: 

 „Modernizacja Sali gimnastycznej przy SP1 w Kamiennej Górze”: o kwotę 44 800 zł  

w 2021 roku.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.5.- 56.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła szczegółowo omówiła Skarbik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 2 do protokołu/.  

 

Skarbik Miasta Iwona Pazgan – poinformowała, że zwiększa się plan dochodów  

i wydatków na 2020 rok ogółem o kwotę 2 814 283,90 zł z tytułu przyznania gminie 

dodatkowych środków i tak wprowadza się: 

 kwotę 14 733,00 zł stanowiąca refundację wydatków poniesionych w 2019 roku 

na realizacje zadań wynikających z ustawy Prawo o aktach stanu cywilnego, 

ustawy o ewidencji ludności oraz ustawy o dowodach osobistych; 

 kwotę 606 827,00 zł na realizację zadań w zakresie wychowania przedszkolnego 

w 2020 r.; 

  kwotę 74 988, 00zł w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 

2014-2020 osi priorytetowej nr 1 „Powszechny dostęp do szybkiego internetu” 
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działania 1.1. „Wyeliminowanie terytorialnych różnic w możliwości dostępu do 

szerokopasmowego internetu o wysokich przepustowościach” dotycząca 

realizacji projektu „ Zdalna Szkoła +”; 

 kwotę 2 117 735,90 zł z tytułu przyznanego dofinansowania na „ Przebudowę  

i remont drogi ul. Papieża Jana Pawła II” 

 

Ponadto wprowadzona w §3 uchwały zmiana stanowi sprostowanie oczywistej pomyłki 

w Uchwale Nr XIX/111/19 Rady Miasta Kamienna Góra z dnia 27 grudnia 2019 r.  

w przedmiotowej uchwale w §8 błędnie wpisano wartość rezerwy, co było nie spójne  

z załącznikami do uchwały.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.6.- BRM.0012.6.6.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 3 do protokołu/.  

 

Ad.7.- BRM.0012.6.11.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. informacją /zał. Nr 4 do protokołu/.  

 

Ad.8. - BRM.0003.36.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 5 do protokołu/.  

 

Ad.9. - BRM.0003.59.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 6 do protokołu/. 

 

Komisja odbyła dyskusję na temat treści odpowiedzi na wniosek z Z-cą Burmistrza 

Miasta Adamem Blicharskim.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta Adam Blicharski- zadeklarował, że sprawa zostanie jeszcze 

raz przeanalizowana i wyjaśniona.  

  

Ad.10. - BRM.0003.63.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 7 do protokołu/. 
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Ad.11.-  Sprawy różne.   

 

1.  Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- zwrócił uwagę na problem nie 

wykaszania traw na terenie miasta. Zwrócił się z prośbą o zaproszenie na posiedzenie 

Komisji Kierownika Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska 

Magdalenę Bręśkiewicz.  

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz- wyjaśniła, że od decyzji w sprawie przetargu na wykaszanie traw Spółka 

Mieszkaniowa odwołała się do Krajowej Izby Odwoławczej. Miasto wystosowało 

pismo do KIO o przyspieszenie procedury. Dodała, że zostały podpisane umowy 

zlecenia z pracownikami, którzy wykaszają podwórka, parki i skwery. Obiekty 

wykaszane są sukcesywnie, teren 146 tys. m2  wykaszany jest przez 5 osób.  

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- zapytał, czy na ulicy Polnej zostaną 

dołożone nowe punkty świetlne, czy tylko stare zostaną zmodernizowane?   

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz-odpowiedziała, że prace związane z modernizacją starego oświetlenia 

dobiegają końca, kolejnym etapem zadania będzie montaż nowych punktów. 

Powiedziała, że na ul. Polnej przewidzianych jest 20 lamp.  

 

Przewodniczący KGKiM Wiesław Sobiechowski- zapytał, ile nowych lamp będzie  

w Antonówce? 

 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena 

Bręśkiewicz- wyjaśniła, że nie ma przy sobie mapy osiedla aby dokładnie sprawdzić. 

Poinformowała, że mapa punktów świetlnych znajduje się na stronie internetowej 

Urzędu Miasta Kamienna Góra. Dodała, że na ul. Legnickiej mają powstać 4 nowe 

punkty a 3 mają zostać zmodernizowane.  

 

2. Mając na uwadze zadanie pn: „Modernizacja i rozwój sieci oświetlenia ulicznego  

w Kamiennej Górze na potrzeby podniesienia jej efektywności energetycznej w formule 

"zaprojektuj i wybuduj"”, Komisja złożyła wniosek o sporządzenie wykazu ulic wraz 

ze wskazaniem ilości nowych punktów świetlnych oraz zmodernizowanych. Ponadto 

wnosi o informację ile lamp na terenie miasta zostało już wymienionych.    
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3. Mając na uwadze zaplanowane w budżecie miasta zadanie pn: „Opracowanie 

dokumentacji projektowej dla przebudowy i remontu dróg na terenie miasta Kamienna 

Góra tj. ulic:  Papieża  Jana Pawła II, Leśna, Wysoka, Legnicka, Korczaka, Nadrzeczna, 

Lipowa, Mała, Zielona, Fabryczna i Lubawska, Komisja wnioskuje o sporządzenie 

zestawienia wykonanych dokumentacji oraz sporządzenie informacji o planowanych  

do realizacji dokumentacjach do końca bieżącego roku wraz z uzasadnieniem o wyborze 

poszczególnych ulic i odrzuceniu innych.  

 

4. Komisja wniosła o udzielenie informacji, dlaczego Spółka Mieszkaniowa zwleka  

z wykonaniem ogrzewania gazowego w mieszkaniu przy ul. Bohaterów Getta 27/7-8? 

Najemca mieszkania w porozumieniu ze Spółką Mieszkaniową zobowiązał się  

do partycypowania w kosztach zmiany sposobu ogrzewania, po zgromadzeniu środków 

zwrócił się o wykonanie prac, jednak spółka pozostaje bierna.  

 

5.  Komisja zwróciła się z wnioskiem o informację na temat stanu technicznego budynku 

przy ul. Karola Miarki 25. Komisja przypomina, że lokator budynku miał zostać 

wykwaterowany do innego lokalu. Komisja wnosi o informacje w sprawie.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski- jednogłośnie.  

 

Powyższe wnioski stanowią załącznik Nr 8 do protokołu.  

 

Ad.12. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

         Przewodniczący KGKiM 

 

                                   /-/ Wiesław Sobiechowski 

 

 


